
 
 
Raad 19 mei 2015 
 
Agendapunt 6: Vragenhalfuurtje 
 
 
Fractie PvdA 
 
Cultuurhuis Krimpen ad Lek:  
De bouw zou februari van start gaan. Er worden echter geen bouwvorderingen waargenomen  
PvdA: Wat is er aan de hand, wat doet u om het tempo erin te houden. 
 
Bussluis bij rotonde/nieuwe brug Gouderak:  
Ons bereikte de volgende melding: 
“ ik woon aan de Veerstalblok voor de nieuwe landbouwsluis. Daar is sinds een paar maanden de 
situatie veranderd en is het een fietspad geworden, alleen er rijden meer auto's overheen dan 
fietsers.  Ik heb regelmatig contact gehad met het hoogheemraadschap, maar dat levert niets op. Er 
zouden extra politiecontrole's zijn. Ik heb dat 1 keer gezien op een vrijdagmiddag en zag een uur later 
dezelfde auto's weer over het fietspad scheuren. De mensen  rijden ondanks alles met een bloedgang 
over de sluis. Bij aanleg van de rondweg om Gouda is beloofd dat de Veerstalblok afgesloten zou 
worden voor alle auto's. Nu zijn er 2 drukke wegen.” 
PvdA: Wilt u in het belang van de veiligheid van onze inwoners en ter ondersteuning van hen er ook 
bij het HHSK op aandringen dat de situatie daar gehandhaafd moet worden en niet mag uitnodigen 
voor onheus gebruik.  
 
Bestemming verloren en ingenomen fietsen 
Kan het college net als in Zwijndrecht bevorderen dat verloren en ingenomen fietsen aan asielzoekers 
en minima worden toebedeeld  
 
 


